
Protokół Nr 13/25
z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Spraw Społecznych, Sportu i Turystyki

z dnia 20 maja 2025 roku

W posiedzeniu,  któremu przewodniczyła  Małgorzata  Kuśmierek  –  Przewodnicząca  Komisji, 
udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu oraz zaproszeni goście. Lista gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Porządek posiedzenia Komisji:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Opiniowanie wykonania budżetu za 2024r. w części dotyczącej Komisji.
4. Opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu.
5. Sprawy bieżące.
6. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Proponowany porządek posiedzenia wraz z materiałami radni otrzymali  drogą elektroniczną,  za 
pośrednictwem  elektronicznego  systemu  obsługi  eSesja.  Uwag  do  porządku  posiedzenia  nie 
wniesiono.

Ad 1 Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum
Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji – Małgorzata Kuśmierek.
Przywitała gości:

• Pana Grzegorza Kosowskiego - Starostę Dzierżoniowskiego,
• Panią Iwonę Swendrak-Zając – Skarbnik Powiatu.

Następnie  poprosiła  członków  Komisji  o  potwierdzenie  swojej  obecności,  za  pośrednictwem 
elektronicznego  systemu  obsługi  eSesja. Na  podstawie  listy  obecności,  stwierdziła, 
iż w posiedzeniu uczestniczy 7 radnych  (nieobecni byli:  radna Pani Bernadetta Szczypka, radny 
Pan Marek Piorun),  co wobec składu Komisji  wynoszącego 9 stanowi kworum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji.
Realizacja pkt 1 została zakończona.

Ad 2 Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji
Protokół Nr 12/25 z posiedzenia Komisji z dnia 22 kwietnia 2025r. został przyjęty jednogłośnie: 
„za”:  7,  przeciw:  0,  wstrzymuję  się:  0,  nieobecni:  2  (bez  uwag).  Wyniki  głosowania  stanowią 
załącznik nr 3 do protokołu.
Realizacja pkt 2 została zakończona.

Ad 3 Opiniowanie wykonania budżetu za 2024r. w części dotyczącej Komisji
Przewodnicząca Komisji przypomniała,  iż w materiałach na dzisiejsze posiedzenie członkowie 
Komisji otrzymali, za pośrednictwem elektronicznego systemu obsługi eSesja:

• sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  powiatu  dzierżoniowskiego  za  2024  rok  przyjęte 
uchwałą Nr 48/156/25 Zarządu Powiatu Dzierżoniowskiego z dnia 17 marca 2025 roku wraz 
z informacją o stanie mienia Powiatu Dzierżoniowskiego na dzień 31.12.2024r.,

• uchwałę  nr  XIII/36/2025  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 
we Wrocławiu z  dnia  3  kwietnia  2025r.  w sprawie  opinii  o przedłożonym przez  Zarząd 
Powiatu  Dzierżoniowskiego  sprawozdaniu  z wykonania  budżetu  Powiatu 
Dzierżoniowskiego za 2024 rok,

• sprawozdania finansowe oraz sprawozdania budżetowe za 2024 rok.
Głos  zabrała  Pani  Iwona  Swendrak-Zając  –  Skarbnik  Powiatu,  która  oznajmiła,  iż  zadania 
powiatu w zakresie pomocy społecznej i ochrony zdrowia mają swoje odzwierciedlenie finansowe 
w budżecie w poszczególnych działach: ochrony zdrowia, pomoc społeczna oraz pozostałe zadania 
w zakresie polityki społecznej, kultury fizycznej i turystyki (załącznik nr 4 do protokołu).
Następnie omówiła najważniejsze zagadnienia, i tak:
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• w Domu Pomocy Społecznej w Bielawie z filią w Niemczy było pełne obłożenie, dochody 
były większe ponad plan i dzięki temu oraz dzięki dodatkowym środkom z PIT-u udało się 
zbilansować budżet,

• od 2024 roku uruchomione zostały programy rządowe i pracownicy pomocy społecznej: 
DPS,  POW  i  PCPRiOZ  otrzymują  dodatek  motywacyjny  w  wysokości  1  tys.  złotych 
miesięcznie (program będzie realizowany do roku 2027),

• podniesiony został kapitał zakładowy szpitala powiatowego o 1 mln zł,
• pod  koniec  roku  użyczona  została  również  pożyczka  krótkoterminowa  szpitalowi 

powiatowemu  w wysokości  1 mln zł.  Pożyczka  została  zwrócona  w  grudniu  wraz 
z odsetkami 2.465,75 zł,

• powiat zrealizował następujące inwestycje:
◦ modernizacja  wewnętrznej  instalacji  kanalizacji  deszczowej  w filii  DPS w Niemczy 

90.751,95 zł,
◦ modernizacja sieci wodociągowej w DPS filii w Niemczy 35.800,00 zł,
◦ termomodernizacja budynku DPS w Bielawie (audyt energetyczny) 7.380,00 zł,
◦ termomodernizacja budynku Powiatowego Centrum Opieki i Wychowania w Pieszycach 

– filia w Piławie Górnej (dokumentacja projektowa) 73.800,00 zł.
Radny  Dariusz  Gortych  zapytał,  ile  wynosiły  odsetki  od  pożyczki  udzielonej  szpitalowi? 
W odpowiedzi  Pani  Skarbnik powiedziała,  że  pożyczka  była  udzielona  pod  koniec  listopada 
i odsetki wyniosły 2.465,75 zł (3%).
Więcej pytań, ani uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca  Komisji przystąpiła  do  przegłosowania  „Sprawozdania  z  wykonania  budżetu 
powiatu  dzierżoniowskiego  za  2024  rok”.  Sprawozdanie  zostało  przyjęte:  za-  4,  przeciw-  0, 
wstrzym.- 3. Głosowanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
Przewodnicząca podziękowała Pani Skarbnik za udzielenie szczegółowych informacji.
Realizacja pkt 3 została zakończona.

Ad 4 Opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu
Komisja nie opiniowała projektów uchwał.
Realizacja pkt 4 została zamknięta.

Ad 5 Sprawy bieżące
W  sprawach  bieżących  Wicestarosta  –  Andrzej  Bolisęga zaprosił  wszystkich  na  jedną 
z największych imprez sportowych SOWI BIEG 2025, który odbędzie się 24 maja br., start godz. 
21.00.  Następnie  dodał,  że  udział  w  imprezie  potwierdziło  prawie  900  osób,  w  tym  150 
zawodników z Dzierżoniowa, 100 zawodników z Bielawy, a dystans jaki zawodnicy będą mieli do 
przebiegnięcia to 5 km lub 10 km. Impreza jest współorganizowana z Miastem Dzierżoniów.
Radna  Grażyna  Król zapytała,  jaki  jest  koszt  organizacyjny  takiej  imprezy?  W odpowiedzi 
Wicestarosta powiedział, że powiat i miasto Dzierżoniów przeznaczają po 15 tys. zł, uczestnicy 
wpłacają wpisowe oraz 8 tys. zł pozyskano już od sponsorów.
Innych spraw bieżących nie zgłoszono, wobec czego Przewodnicząca zamknęła realizację pkt 5 
porządku.

Ad 6 Zamknięcie posiedzenia Komisji
Wobec  zrealizowanego  porządku  Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie  Komisji  dziękując 
radnym  i  zaproszonym  gościom  za  uczestnictwo  i  zaprosiła  na  kolejne  posiedzenie  w dniu 
17 czerwca br. o godz. 16.00.

Przewodnicząca Komisji

Małgorzata Kuśmierek

Sporządziła:
Julia Faltyn-Brzezicka
starszy inspektor
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